
مارال بنــی آدم در گفت وگو با خبرنگار صبــا، درباره بازی در 
فیلم سینمایی »در آغوش درخت«، اولین تجربه همکاری با بابک 
خواجه پاشا، نامزدشدن در فجر41 برای این فیلم و درونمایه این 
فیلم تحسین شده خانوادگی که این روزها روی پرده سینماهای 

کشور است، به اظهارنظر پرداخت.
او که پس فعالیت بازیگری در تئاتر و ایفای نقش در سه فیلم 
»فروشنده«، »خشکسالی و دروغ« و »گیســوم«، با این فیلم به 
صورت گســترده مورد توجه قرار گرفت، دربــاره واکنش مثبت 
منتقدان و مخاطبان نســبت بــه بازی اش در فیلــم »درآغوش 
درخت« و اثرگذاری او در پیشــبرد و باورپذیــری فیلم در ایام 
جشنواره فیلم فجر گفت: خیلی متشکرم از هرکه این عقیده و پیام 
را نسبت به بازی من داشته... باید بگویم این فیلم یک کار گروهی 
بوده و نه تنها بازی من بلکه بازی دوســتان دیگر همچون آقای 
قامتی و بازیگران خردســال موجب چنین استنباطی شده. این 
فیلم چون تیم درستی داشت به ماندگاری و تاثیرگذاری رسید و 
من معتقدم کار تیمی دقیق و هدایت درستی این فیلم موجب دیده 
شدن آن شد. وی در پاسخ به اینکه چه ویژگی هایی از فیلمنامه 
برای شما جذاب بود تصریح کرد: اول از همه موضوع فیلمنامه که 
درباره بقای خانواده و چالش میان اعضای خانواده خیلی برای من 
هیجان انگیز بود و در مرحله بعد لوکیشــن و زبان فیلم برای من 
بسیار جذاب بود. این شــاخصه ها من را برای قبول این پیشنهاد 

وسوسه کردند و از انتخاب خودم خیلی خوشحالم.
مارال بنی آدم در تحلیل نقشــی که در ایــن فیلم بازی کرده 
اظهار داشــت: وقتی فضای فیلم خانوادگی و قصه درباره زندگی 
زناشــویی و مادر و پدر بودن است، اینکه چه کار کنیم که زندگی 
را به بهترین شکل جلو ببریم به طوری که بچه ها و زوجین صدمه 
نبینند، قطعا دغدغه خیلی از خانواده ها است. زمانی که تشکیل 
خانواده می دهیم، همه دوست داریم زندگی مان در بهترین حالت 
ممکن باشــد. من هم برای به تصویر کشیدن بهتر نقش ها سعی 

می کنم همذات پنداری بیشتری با نقش داشــته باشم تا بتوانم 
نقش را باورپذیر بازی کنم. البته آدم برخی از مسائل را در زندگی 
شخصی تجربه کرده که بازی کردن آنها راحت تر است ولی چون 
نمی خواهم فیلم را اسپویل کنم، قضاوت آن را به عزیزانی می سپارم 
که به تماشای فیلم می روند و با فیلم همراهی می کنند. قطعا نقش 
یک مادر برای من همیشه جذاب اســت. خصوصا بازی با بچه ها 
خیلی برای من لذت بخش است، چون بچه ها روح لطیف و لحظه ها 
و »آن«های درجه یک و دست نخورده ای دارند که خیلی به بازیگر 
مقابل کمک می کند. خلوصی در بچه ها وجود دارد که همیشه مرا 
به وجد می آورد و خیلی دوست دارم که همیشه بتوانم آن را تجربه 
کنم... به جز این، باید بگویم فیلمنامه »در آغوش درخت« خیلی 
خوب نوشته شده بود و آن وجه آســیب پذیر بودن بچه ها در آن، 
به خوبی بیان شده بود ولی در نهایت قضاوت با تماشاگر فیلم است.
وی درباره بازی در مقابل پارتنری چــون جواد قامتی در این 
فیلم، اذعان داشــت: من آقای قامتی را فقط در فیلم »پوست« 
دیده بــودم و در آن فیلم خیلی خوب بازی کــرده بودند. من آن 
فیلم را به قدری دوست داشتم که آن را سه بار دیده بودم و زمانی 
که فهمیدم بازیگر مقابل من در فیلم »در آغوش درخت«، آقای 
قامتی است، بسیار خوشحال شدم. او در این فیلم خیلی زیاد به من 
کمک کرد و یک جاهایی هم به من انتقاد داشت که؛ »چرا اینقدر 
حسی بازی می کنی و خودت را اذیت می کنی!« و من می گفتم که 
بازیگری من حسی است. ایشان می گفت باید بازیگری با تکنیک 
همراه باشد و من می گفتم بازیگری من و شما تفاوت دارد. بازی 
شما تکنیکی و بازی من حسی است... یک روز آقای خواجه پاشا 
من را کنار کشید و گفت: »تو همان بازیگر حسی باش و و همانطور 
حســی بازی کن« و این بالانس ما که دو تکنیک مختلف را بازی 
می کردیم در کار جالب در آمد و خیلی خوشحالم که با ایشان کار 
کردم. پارتنر بسیار صبور و دانایی است و امیدوارم دوباره با ایشان 
همکاری داشته باشــم. او ادامه داد: من سعادت داشتم که بهمن 

ماه سال گذشته سیمرغ را به خاطر نقش پروین در فیلم »معجزه 
پروین« محمدرضا ورزی دریافت کردم و دوستانی که بعد از مراسم 
من را می دیدند می گفتند که ما این جایزه را دومین سیمرغ شما 
حساب می کنیم! خیلی خوشــحالم که بازی مرا دیدند و دوست 
داشتند و نقد کردند. به نظر من این جایزه خاصه در بخش سینما 
و هنر کشور جایزه فاخری است ولی من به عنوان یک بازیگر، چه 
سیمرغ را می گرفتم و حتی اگر برنده هم نمی شدم، وظیفه بازیگری 
خود را در انتخاب های درست می بینم. ملاک من در بازیگری، فقط 
تشویق شدن و سیمرغ گرفتن نیســت بلکه دوست دارم کارم را 

درست انجام دهم.
بنی آدم ادامــه داد: البته قطعــا از دریافت جایزه و ســیمرغ 
خوشحال می شــوم ولی قطعا انتخاب من در نقش هایی که بازی 
می کنم، صرفا »یافتن فرصت برنده شــدن« نیست بلکه همیشه 
دوست دارم »فیلمنامه« و »کارگردان« را درست انتخاب کنم و در 
این برهه ای که فرصت دارم، با انتخاب های درست بهترین کارها را 

به نحو احسن انجام دهم.
وی در پاســخ به اینکه با همین دو فیلم، در حال حاضر شما از 
همسر هنرمندتان )علی سرابی(، به عنوان یک بازیگر زن صاحب 
سبک در سینما پیشی گرفتید. آیا این موضوع می تواند یک رقابت 
سازنده را بین شما شکل بدهد؟ گفت: قطعا من با همسرم رقابتی 
نخواهم داشت چون ایشان استاد مسلم من در بازیگری هستند و 
به هردرجه ای از کارم می رسم، از راهنمایی ها و رهنمودهای ایشان 
استفاده می کنم. البته ایشان علاوه براینکه بازیگر و کارگردان تئاتر 
است، مدرس بازیگری است و همواره ورک شاپ بازیگری برگزار 
می کند و من خیلی از او یاد می گیرم. همیشه اولین مشاور من در 
همه پیشنهادهای کاری ام همسرم است و از ایشان در بازی کمک 
می گیرم. حتی بارها شده که هنگامی که فیلمنامه یا نمایشنامه ای 
را مطالعه می کنم از همسرم مشــورت و ایده می گیرم و قطعا اگر 

رقابتی هم باشد، رقابتی بسیار جذاب، دلنشین و آموزنده است.
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